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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:870 Vinterdäck på lastbilar

I dag är det lag på att ha vinterdäck endast på lastbilarnas drivaxel.

Jag vill fråga statsrådet Anna Johansson:

Avser statsrådet att ta initiativ till att utöka kravet på vinterdäck till fler 
lastbilsaxlar? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-26
Besvaras senast
2016-03-09 kl. 12.00


